
Protokół Nr IV/2003
------------------------------------------------------------------------------------------------------

z  sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 25 lutego 2003 r. 
w sali konferencyjnej  Domu Kultury w Dobrej.

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski  o godz. 910 otworzył IV sesję 
Rady Miejskiej w Dobrej stwierdzając, że na stan 15 radnych Rady Miejskiej w Dobrej w 
sesji  bierze udział  15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i 
podejmować uchwały.
Lista obecności radnych  stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski  poinformował, że w posiedzeniu udział biorą 
zaproszeni  goście:  radni  powiatowi,  przedstawiciele  prasy  lokalnej,  kierownicy jednostek, 
zakładów pracy, przedstawiciele samorządów wiejskich, sołtysi oraz Burmistrz Dobrej – p. 
Marianna  Ochocka,  Sekretarz  Dobrej  –  p.  Bogdan  Kmieć,  Skarbnik  Dobrej  –  p.  Helena 
Kaczewiak.
Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokółu.
Protokołowała obrady – Barbara Kominiarczyk – inspektor UM w Dobrej.

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.

Przewodniczący przedstawił porządek obrad IV sesji Rady Miejskiej w Dobrej, który 
został przekazany radnym wraz z zaproszeniami na posiedzenia.

Porządek obrad :

1. Otwarcie Sesji.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Sprawy samorządu.



7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności 
międzysesyjnej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) Statutu Gminy Dobra – nr IV/25/03,

2) zmiany budżetu na 2003 r. – nr IV/26/03,

3) wyrażenia zgody na oddanie gruntu w dzierżawę – nr IV/27/03,

4) utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego im. Stefana Żeromskiego w 
Piekarach – nr IV/28/03,

5) reprezentowania  Gminy  i  Miasta  Dobra  w  Związku  Komunalnych  Gmin 
„Czyste Miasto, Czysta Gmina” – nr IV/29/03,

6) odwołania Skarbnika Gminy i Miasta w Dobrej – nr IV/30/03,

7) powołania Skarbnika Dobrej – nr IV/31/03. 

9. Przyjęcie oświadczenia Rady Miejskiej w Dobrej w sprawie podjęcia 
negocjacji w przedmiocie nabycia mienia przez Gminę Dobra.

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
11. Wolne wnioski.

ad: 4. 
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.

 Przewodniczący  oznajmił,  iż  protokół  Nr  III/2002  z  poprzedniej  sesji  Rady 

Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem Rady.

Przewodniczący  stwierdził,  że  jest  napisany  zgodnie  z  przebiegiem sesji  i  zgłosił 

wniosek o nie odczytywanie protokołu, gdyż jest on do wglądu w biurze Rady, w godzinach 

pracy urzędu .

Wniosek został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych za jego przyjęciem 
głosowało 15, przeciw--------, gł. wstrzymujące--------. 
Protokół nr III/2001 sesji Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 30.12.2002 r. został jednogłośnie 
przyjęty przez Radę, bez odczytywania.

2



ad: 5.
Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Paweł Janicki zgłosił sprawy:
dotyczące Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych:
 naprawa chodnika na ul. Narutowicza – przy skrzyżowaniu na miejscu rozebranych 

posesji  
 oczyszczenie deszczówki i zlikwidowanie zastoin wody na drodze krajowej – ul. 

Narutowicza  (na  wprost  banku)  i  ul.  Kilińskiego  od  skrzyżowania  do  nowego 
asfaltu;

i dotyczące Zarządu Dróg Powiatowych
 nieprzejezdna droga w kierunku wsi Potworów z powodu zakrzaczenia rowów i na 

poboczach.
Zgłosił  również  wniosek  w  sprawie  naprawy  ul.  Mickiewicza  w  Dobrej  – 

zlikwidowanie dziur w nawierzchni ulicy.
Radny zwrócił uwagę, iż skoro Rada Powiatu przekazała dotację na budowę 

kolektora  w Kawęczynie  to  również  może zadbać o  własne drogi,  chociaż  są  one 
położone poza Turkiem.

Radny  Michał  Błazełek  poinformował,  że  Rejon  Dróg  Publicznych  w 
poprzednich  latach  wykonał  analizę  dotyczącą  tworzenia  się  zastoin  wody  na 
poszczególnych  drogach.  Następnie  wykonano  rowki  odprowadzające  wodę  z 
powstałych  kałuży.  Radny  zaproponował,  aby  obecnie  również  wykonano 
odprowadzenie zbierającej wody, po wcześniejszym wykonaniu takiej analizy.

ad:  6.
Sprawy samorządu.

Pan Józef Klimczak (soł.  Rzechta) wnioskował o udrożnienie rowu przy drodze w 
Rzechcie.

Pani  Barbara  Chorąziak  (soł.  Chrapczew)  zwróciła  się  z  prośbą  w  sprawie 
posypywania  piaskiem  śliskiej  drogi  w  Chrapczewie  (szczególnie  w  miejscu,  gdzie 
zatrzymuje się autobus dowożący dzieci do szkoły).
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Pan  Marian  Zakolski  (soł.  Zagaj)  apelował,  aby  wykonano  rekultywację  drogi  do 
Zagaju,  a  nie  jak  poprzednia  Rada  zaplanowało  –  do  Szyman.  Wyjaśnił,  że  z  drogi  tej 
korzystaliby mieszkańcy sołectw Zagaj i Dąbrowica.
Poinformował  o  nieprawidłowym  zachowaniu  się  kierowców  wyjeżdżających  z  zakładu 
„LINDA”.  Kierowcy  ci  traktują  wyjazd  z  zakładu  jako  pierszeństwo  przejazdu,  gdy  w 
rzeczywistości jest  to droga podporządkowana, stwarza to niebezpieczeństwo na drodze z 
Dobrej do Zagaju.
P. Marian Zakolski  prosił  o wyjaśnienie  w sprawie wydawania przez sołtysów świadectw 
pochodzenia zwierząt.

Przewodniczący  oznajmił,  iż  odpowiedzi  na  interpelacje  zostaną  udzielone  przy 
omawianiu pkt. 10.

ad:  7.   
Informacja Burmistrza  Dobrej

Burmistrz  Dobrej  p.  Marianna  Ochocka  przedstawiła  sprawozdanie  z 
wykonania uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i z działalności międzysesyjnej.
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
P. Burmistrz poinformowała radnych o przeprowadzeniu kampanii zebrań wyborczych 
do rad samorządu oraz przyjętych na tych zebraniach wnioskach.
Przedstawiła informację o planowanej organizacji Dożynek Powiatowo – Gminnych w 
Dobrej.

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  zapytał,  w  którym  miejscu  budżetu  zostały 
zaplanowane środki na organizację dożynek?
Wyraził opinię, iż Rada Powiatowa i Starosta nie przeznaczą środków na powyższy 
cel.

Burmistrz Dobrej odpowiedziała, iż dożynki zostaną zorganizowane ze środków 
zaplanowanych na dożynki gminne. Poinformowała o możliwości przekazania części 
środków z funduszu powiatowego oraz poszukiwaniu sponsorów na ich organizację.
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P.  Burmistrz  oświadczyła,  że  w  przypadku  sprzeciwu Rady  w sprawie  organizacji 
dożynek,  informacja zostanie  przekazana do powiatu,  który zorganizuje dożynki  w 
innej gminie.

Radny Krzysztof Kucharski zaproponował dokładniejsze przedstawienie tematu 
przyłączy energetycznych do strażnic OSP.

P.  Burmistrz  wyjaśniła,  iż  do  uzgodnień  globalnych  z  energetyką  dla  całej 
gminy nie doszło.  Poinformowała o możliwości  zmiany umów przez poszczególne 
jednostki, które działają jako stowarzyszenia. 
Burmistrz  Dobrej  zakomunikowała  o  planowanej  naradzie  z  sołtysami  w  dniu 
17.03.2003 r., na które zostanie zaproszony przedstawiciel zakładu energetycznego.

ad: 8.
Podjęcie uchwał

Przewodniczący  stwierdził,  że  wszyscy  radni  na  posiedzeniach  komisji 
otrzymali projekty uchwał.

1) Statut Gminy Dobra.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poprosił  o opinie komisji:

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel. przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek stwierdził, że 
Komisja Socjalno – Społeczna  przyjęła opinię pozytywną z pewnymi zmianami.
Przedstawił propozycje Komisji Socjalno – Społecznej :

 w § 102 ust.  1  i  w §  105 w sprawie  zmiany terminu sporządzenia  protokołu  
pokontrolnego Komisji Rewizyjnej z 3 dni na 7 dni.

Komisja  wyszła  z  założenia,  że  członkami  Komisji  Rewizyjnej  są  osoby 
pracujące i w ciągu trzech dni nie byłoby możliwości napisania protokołu.
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 w § 121 ust. 5 z „za zgodą komisji” na  „za zgodą przewodniczącego” 
Przewodniczący Michał Błazełek wyjaśnił, że są sytuacje, w których Burmistrz 

musi wyjechać i nie miałby możliwości uzyskać akceptacji komisji, dlatego proponuje 
się zmienić § 121 ust. 5 na „za zgodą przewodniczącego”.

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  zwrócił  uwagę,  iż  Komisja  Statutowa  nie 
ustosunkowała się do proponowanych zmian w projekcie Statutu. Stwierdził, że druga 
propozycja Komisji  Socjalno – Społecznej jest  ważną zmianą, która merytorycznie 
wpływa na pracę Rady i Burmistrza. Prosił o wyrażenie opinii czy dziś radni mogą 
rozstrzygnąć powyższą sprawę.

Radny Paweł Janicki zgłosił wniosek o wycofanie projektu uchwały z porządku 
obrad i przekazanie do rozpatrzenia Komisji Statutowej.

Radny Kazimierz Jasiński zwrócił się z zapytaniem, czy pozostali radni oprócz 
członków Komisji Statutowej mają prawo głosu na temat opracowanego Statutu? 
Zwrócił uwagę, iż zgodnie z sugestią ostatecznie każdą propozycję musi zatwierdzić 
Komisja Statutowa. Wyraził opinię, że Komisja Statutowa miała przedstawić projekt 
statutu  –  co  zrobiła,  ale  inni  radni  mieli  również  prawo do wniesienia  propozycji 
zmian Statutu, które uważali za konieczne. 

Radny  Paweł  Janicki  zaproponował  przegłosowanie  wniosku  w  sprawie 
skierowania propozycji zmian do omówienia na posiedzeniu Komisji Statutowej.

Radny  Kazimierz  Jasiński  –  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  i  członek 
Komisji Statutowej oświadczył, że proponowane zmiany mogą zostać przyjęte przez 
Radę  bez  potrzeby zwoływania  Komisji  Statutowej.  Zwrócił  uwagę  na  dodatkowe 
pieniądze, które zostaną wydane na diety dla członków Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej  Michał  Błazełek  wyraził 
opinię,  że  również  stałe  komisje  Rady  mają  prawo  wniesienia  zmian  do 
zaproponowanego Statutu Gminy.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel  prosił o przegłosowanie wniosku radnego Pawła Janickiego.

6



Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził przegłosowanie wniosku:  kto 
jest za wycofaniem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Gminy?

Propozycja  nie  została  przyjęta  przez  Radę  większością  głosów tj.  na  15  radnych 
obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 7 radnych, przeciw 
– 8, głosy wstrzymujące--------.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel wnioskował o wycofanie z głosowania drugiej propozycji Komisji Socjalno – 
Społecznej w sprawie zmiany § 121 ust. 5.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził kilkuminutową przerwę w obradach.
Wznawiając  po  przerwie  obrady  Rady  przewodniczący  poprosił  radnego  Michała 
Błazełka  o  powtórne  przedstawienie  propozycji  Komisji  Socjalno  –  Społecznej  w 
sprawie projektu Statutu.

Przewodniczący Michał Błazełek przedstawił  propozycje Komisji Socjalno – 
Społecznej :

 w § 102 ust.  1  i  w §  105 w sprawie  zmiany terminu sporządzenia  protokołu  
pokontrolnego Komisji Rewizyjnej z 3 dni na 7 dni.

 w § 121 ust. 5 z „za zgodą komisji” na  „za zgodą przewodniczącego” 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził 
przegłosowanie wniosku  dotyczącego zmiany w § 102 ust. 1 i w § 105.
Propozycja  została  przyjęta  przez  Radę  jednogłośnie  głosów  tj.  na  15  radnych 
obecnych  na  sali  podczas  głosowania  za  jej  przyjęciem  głosowało  15  radnych, 
przeciw----------, głosy wstrzymujące--------.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził 
przegłosowanie drugiej propozycji Komisji Socjalno – Społecznej w sprawie zmiany 
w § 121 ust. 5 z „za zgodą komisji” na  „za zgodą przewodniczącego”.
Propozycja  została  przyjęta  przez  Radę  większością  głosów  tj.  na  15  radnych 
obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 13 radnych, przeciw 
– 1, głosy wstrzymujące – 1.
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Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Dobra, 
a następnie zarządził przegłosowanie projektu uchwały. 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.

Uchwała Nr IV/25/03 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 25.02.2003 r. w sprawie Statutu 
Gminy Dobra stanowi załącznik nr 5  do protokołu

2) Zmiana budżetu na 2003 rok nr IV/26/03,

Po  przekazaniu  przez  przewodniczących  Komisji  Rady  pozytywnych  opinii 
przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził przegłosowanie projektu uchwały w 
sprawie zmiany budżetu gminy na 2003 r.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące-------.

Przyjętą uchwałą dokonano następujących zmian w budżecie na 2003 r.

Zwiększono dochody o kwotę 26.758,00 zł z tego:

Dochody – zadania  własne

24.258,00 zł  – część oświatowa subwencji  ogólnej                                        

Dochody – zadania  zlecone

2.500,00 zł – dotacja na składki na ubezpieczenia   zdrowotne

Zmniejszono dochody budżetu o kwotę 24.887,00 zł z tego:

Dochody - zadania własne

16.456,00 zł – podatek dochodowy od osób fizycznych

631,00 zł – część podstawowa subwencji  ogólnej

Dochody - zadania zlecone

200,00 zł – dotacja dla USC, ewidencja ludności, Obrona Cywilna
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7.600,00 zł – dotacja na zasiłki rodzinne, pielęgnacyjne i wychowawcze

Zwiększono plan wydatków budżetu o kwotę 9.671,00 zł z tego:

Wydatki - zadania własne

7.171,00  zł – Usługi remontowe w  budynku Urzędu Gminy  

Wydatki - zadania zlecone

2.500,00 zł – składki na ubezpieczenia  zdrowotne

Zmniejszono plan wydatków budżetu o kwotę 7.800,00 zł z tego:

Wydatki - zadania zlecone

200,00 zł – wynagrodzenia osobowe i pochodne od wynagrodzeń

7.600,00  zł – zasiłki rodzinne, wychowawcze i pielęgnacyjne

Uchwała Nr IV/26/03 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 25.02.2003 r. w sprawie zmiany 
budżetu gminy na 2003 r. stanowi załącznik nr 6  do protokołu.

3) Wyrażenie zgody na oddanie gruntu w dzierżawę

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poprosił  o opinie komisji:

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel. przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek stwierdził, że 
Komisja Socjalno – Społeczna  przyjęła opinię pozytywną.

Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie gruntu w dzierżawę.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące-------.
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Zgodnie z przyjętą uchwałą Rada Miejska w Dobrej wyraziła zgodę na oddanie 
w  dzierżawę,  na  czas  nieokreślony,  dla  Telekomunikacji  Polskiej  S.A.  część 
nieruchomości gruntowej położonej w Strachocicach, oznaczonej nr geod. 328 o pow. 
10 m2. Przedmiotowy grunt wydzierżawiony zostanie pod centralę telefoniczną typu 
RLA.

Uchwała  Nr  IV/27/03  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  z  dnia  25.02.2003  r.  w  sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie gruntu w dzierżawę stanowi załącznik nr 7  do protokołu

4) Utworzenie Zespołu Szkolno – Przedszkolnego im. Stefana Żeromskiego
w Piekarach. 

Projekt  uchwały  dotyczy  utworzenia  z  dniem  1  września  2003  r.  Zespołu 
Szkolno – Przedszkolnego im. Stefana Żeromskiego w Piekarach,  w którego skład 
wejdą dotychczasowa Szkoła Podstawowa im. Stefana Żeromskiego w Piekarach oraz 
Przedszkole Samorządowe w Piekarach

Przewodniczący poprosił  o opinie komisji:

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek przedstawił, 
pozytywną opinię Komisji.

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  oznajmił,  iż  Komisja  Budżetowa  i  Mienia 
Komunalnego przyjęła opinię zgodną z projektem uchwały.

Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie 
utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego im. Stefana Żeromskiego w Piekarach .

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała  Nr  IV/28/03  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  z  dnia  25.02.2003  r.  w  sprawie 
utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego im. Stefana Żeromskiego w Piekarach 
stanowi załącznik nr 8  do protokołu
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5) Reprezentowanie Gminy i Miasta Dobra w Związku Komunalnym Gmin
 „Czyste Miasto, Czysta Gmina”

Przewodniczący  stwierdził,  iż  sprawa  reprezentowania  Gminy  Dobra  w 
Związku Komunalnym Gmin „Czyste Miasto, Czysta Gmina” nie została omówiona 
na posiedzeniu Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego i poprosił p. Burmistrz o 
przedstawienie sprawy.

P. Burmistrz poinformowała, że w związku ze zmianą władz samorządowych 
Rada  Miejska  w  Dobrej  musi  podjąć  uchwałę  dotyczącą  reprezentowania  Gminy 
Dobra  w  Zgromadzeniu  Związku  Komunalnego  Gmin   „Czyste  Miasto,   Czysta 
Gmina”. Wyjaśniła, iż zgodnie z ustawą  gminę Dobra reprezentuje Burmistrz Dobrej 
oraz Zastępca Burmistrza lub radny. Zaproponowała, aby w przypadku nieobecności 
Burmistrza  p. Marianny Ochockiej przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej –  p. 
Eugeniusz Żerkowski  był reprezentantem Gminy w Związku „Czyste Miasto,  Czysta 
Gmina”. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek oznajmił, że 
Komisja Socjalno – Społecznej pozytywnie zaopiniowała propozycje p. Burmistrz.

Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie 
reprezentowania  Gminy  i  Miasta  Dobra  w  Związku  Komunalnych  Gmin  „Czyste 
Miasto, Czysta Gmina” .

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała  Nr  IV/29/03  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  z  dnia  25.02.2003  r.  w  sprawie 
reprezentowania  Gminy  Dobra  w  Związku  Komunalnym  Gmin  „Czyste  Miasto, 
Czysta Gmina” stanowi  załącznik nr 9  do protokołu.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski ogłosił 5 minutową przerwę.
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Wznawiając obrady po przerwie przewodniczący oddał głos Burmistrzowi Dobrej. 

6) Odwołanie Skarbnika Gminy i Miasta w Dobrej

Burmistrz Dobrej – Marianna Ochocka przedstawiła pismo Skarbnika Dobrej 
p.Heleny Kaczewiak z prośbą o odwołanie ze stanowiska Skarbnika Gminy i Miasta w 
Dobrej.  Rozwiązanie  stosunku pracy  z  p.  Heleną Kaczewiak nastąpi  na  podstawie 
zgodnego oświadczenia woli z dniem 25 lutego 2003 r. w związku z przejściem na 
emeryturę.

P. Burmistrz wyjaśniła, iż p. Helena Kaczewiak wykorzystała przysługujący jej 
urlop wypoczynkowy za 2003 r. i zaległy za 2002 r., a następnie zgłosiła wniosek o 
odwołanie p.  Heleny Kaczewiak ze stanowiska Skarbnika.

Przewodniczący komisji Rady przedstawili opinie:

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  poinformował  o  przyjęciu  opinii  zgodnej  z 
projektem uchwały przez Komisję Budżetową i Mienia Komunalnego.

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek oznajmił, że 
Komisja Socjalno – Społecznej pozytywnie przychyla się do prośby pani Skarbnik.

Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie 
odwołania Skarbnika Gminy i Miasta w Dobrej.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące --------.

Uchwała  Nr  IV/30/03  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  z  dnia  25.02.2003  r.  w  sprawie 
odwołania Skarbnika Gminy i Miasta w Dobrej stanowi załącznik nr 10  do protokołu

P.  Burmistrz wspólnie z  Przewodniczącym Rady Miejskiej  w Dobrej  złożyli 
podziękowanie p. Skarbnik za jej długoletnią, sumienną pracę.
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7) Powołanie Skarbnika Dobrej. 

P. Burmistrz przedstawiła kandydatkę na Skarbnika Dobrej w osobie p. Beaty 
Kmieć.  Wyjaśniła,  iż  p.  Beata  Kmieć  posiada  predyspozycje  i  odpowiednie 
kwalifikacje, aby pełnić funkcję Skarbnika Dobrej.
Przedstawiając  p.  Beatę  Kmieć   poinformowała  o  jej  wykształceniu  (absolwentka 
Akademii  Ekonomicznej  w  Poznaniu  –  tytuł  licencjata  na  kieunku:  zarządzanie  i  
marketing,  tytuł  magistra  –  rachunkowość  i  finanse  przedsiębiorstw) oraz  o 
zatrudnieniu poprzedzającym pracę w tut. Urzędzie  (pow. 1 rok – przedsiębiorstwo 
prywatne  na  stanowisku  odpowiedzialnym  za  prowadzenie  spraw  kadrowych,  
płacowych;  1,5  roku  Urząd  Gminy  w  Turku  –  księgowość  budżetowa,  płace  dla  
nauczycieli).

Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka zgłosiła wniosek w sprawie powołania 
p.Beaty Kmieć na stanowisko Skarbnika Dobrej 

Następnie  przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  Eugeniusz  Żerkowski 
udzielił głos kandydatce na stanowisko Skarbnika Dobrej. 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel oraz Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek przedstawili pozytywne 
opinie do projektu uchwały.

 
Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie 

powołania Skarbnika Dobrej.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.

Uchwała  Nr  IV/31/03  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  z  dnia  25.02.2003  r.  w  sprawie 
powołania Skarbnika Dobrej stanowi załącznik nr 11  do protokołu.

Przewodniczący oddał głos Skarbnikowi Dobrej p. Beacie Kmieć.
P.  Beata  Kmieć  podziękowała  radnym  za  zaufanie  i  wybór  na  stanowisko 

Skarbnika. Obiecała rzetelne wywiązywanie się z nałożonych obowiązków. Wyraziła 
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nadzieję, iż przy partnerskiej współpracy z p. Burmistrz i Radą Miejską mogła będzie 
prawidłowo realizować zadania Skarbnika.

ad: 9.
Przyjęcie oświadczenia Rady Miejskiej w Dobrej w sprawie

podjęcia negocjacji w przedmiocie nabycia mienia przez Gminę Dobra.

Przed przystąpieniem do głosowania  nad przyjęciem oświadczenia przewodniczący 
poprosił o informacje nt. opinii komisji Rady.

Przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej  Michał  Błazełek  i  Komisji 
Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard  Stencel  przekazali  pozytywne 
opinie obu Komisji.

Przewodniczący przedstawił „Oświadczeni Rady Miejskiej w Dobrej w sprawie 
podjęcia negocjacji w przedmiocie nabycia mienia przez Gminę Dobra”, a następnie 
zarządził jego przegłosowanie przez Radę.

Oświadczenie zostało przyjęte przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na 
sali  podczas  głosowania  za  jej  przyjęciem głosowało  15  radnych,  przeciw---------, 
głosy wstrzymujące---------.

Oświadczenie Rady Miejskiej w Dobrej w sprawie podjęcia negocjacji w przedmiocie 
nabycia mienia przez Gminę Dobra stanowi załącznik nr 12  do protokołu.

ad: 10.

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka przedstawiła odpowiedzi:
− wnioski w sprawie naprawy chodnika w okolicy skrzyżowania w Dobrej, przy ul. 

Narutowicza i  Kilińskiego zostaną skierowane do Generalnej  Dyrekcji  Dróg w 
Poznaniu, gdyż dotyczą one chodników przy drodze krajowej;
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− również zapytania dotyczące dróg powiatowych zostaną skierowane do Starostwa 
Tureckiego (naprawy i likwidacja zastoin wody);

− sprawa drożności rowu przy drodze powiatowej – w najbliższym czasie zostanie 
przeprowadzona  wizja  lokalna  i  przy  pomocy gminy sprawa być  może  będzie 
rozwiązana;

− posypywanie dróg piaskiem – sprawa zostanie przekazana do Zakładu Gospodarki 
Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Dobrej,  p.  Burmistrz  wyraziła  nadzieję,  iż  ze 
względu  na  kończącą  się  zimę  nie  będzie  potrzeby  dalszego  posypywania 
piaskiem; 

− rekultywacja dróg – będzie realizowana w miarę otrzymanych środków, zgodnie z 
przyjętym przez poprzednią Radę programem;

− oznakowanie drogi obok zakładu „LINDA” – wniosek zostanie skonsultowany z 
odpowiednimi służbami i ewentualnie droga odpowiednio oznakowana;

− w sprawie świadectw pochodzenia zwierząt – tut. Urząd otrzymał informację, iż 
świadectwa te obowiązują do końca b.r.

ad: 11.
Wolne wnioski.

Radny Kazimierz Jasiński wnioskował o przeprowadzenie szkolenia radnych nt. 
„Źródeł finansowania budżetu gminy”,  aby radni wiedzieli  skąd się biorą środki w 
budżecie gminy.

Radny Paweł Janicki zgłosił wniosek o zorganizowanie 2 wspólnych posiedzeń 
Komisji Rady dla zapoznania radnych z sytuacją Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Dobrej, oświaty oraz innych jednostek gminy.

Pan Józef  Frątczak (soł.  Piekary)  prosił  o  zgłoszenie  sprawy zbyt  wysokich 
opłat  za  energię  elektryczną  (opłata  stała)  w  strażnicach  OSP,  w  których  strażacy 
bardzo rzadko korzystają z tej energii.

Radny  Rady  Powiatu  Tureckiego  p.  Zbigniew  Bartosik  poinformował,  iż 
wspólnie  z  radnym Andrzejem Piątkowskim przekażą  sprawę dróg na  najbliższym 
posiedzeniu Rady Powiatu.
Przyznał,  że  na  posiedzeniu  styczniowym  Rady  przyznano  kwotę  68.000  zł  na 
dofinansowanie  budowy  kolektora  w  gminie  Kawęczyn  ze  środków Powiatowego 

15



Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej.  Dodał,  że  obaj  z  radnym 
Piątkowskim wyrażają  zdanie  o  realizowaniu  przez  powiat  w pierwszej  kolejności 
własnych zadań i o to będą się starać w obecnej kadencji Rady.
Poinformował o propozycji, którą przedstawi na posiedzeniu Rady Powiatu w sprawie 
możliwości dofinansowania ze środków powiatu każdej z gmin powiatu.

Pan Józef Jałkiewicz (soł. Januszówka) zgłosił sprawę wycinki drzew w rowach 
i na gruntach prywatnych, które są przeszkodą w ich użytkowaniu.

Pan Andrzej Piątkowski przypomniał o dotacji jaką gmina otrzymała z powiatu 
na budowę kolektora na ul. Kilińskiego. Mówił również o spotkaniu u p. Burmistrz 
przedstawicieli  Starostwa  Tureckiego,  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  w  Poznaniu, 
Powiatowego Rejonu Dróg oraz radnych powiatowych nt. nowych rozwiązań ruchu 
drogowego w Dobrej. Przedstawił sprawę chodnika i parkingu na ul. Narutowicza – 
przy Zespole Szkół.

Burmistrz  Dobrej  p.  Marianna  Ochocka  pogratulowała  wszystkim  sołtysom 
wybranym  w  przeprowadzonych  wyborach  do  rad  sołeckich.  Poinformowała  o 
zorganizowaniu  w  najbliższym  czasie  spotkania  z  sołtysami,  na  którym  zostaną 
omówione wszystkie sprawy z kampanii wyborczej, czego dotyczył m.in. wniosek p. 
J. Jałkiewicza. 
Dodała, iż wycinkę drzew z gruntów prywatnych można wyegzekwować na podstawie 
wyroku sądu.

P.  Burmistrz   prosiła  sołtysów  o  zgłaszanie  informacji  o  wymianie  tablic 
informacyjnych.

Złożyła  gratulacje  nowo  wybranej  p.  Skarbnik,  życzyła  dużo  zdrowia  i 
wytrwałości  w  pracy  na  stanowisku  skarbnika.  Wyraziła  nadzieję  na  pozytywną 
współpracę dla dobra gminy.

W  związku  z  tym,  że  porządek  IV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  został 
wyczerpany  o godz. 1130 przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zamknął obrady  IV 
sesji Rady Miejskiej w Dobrej dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach.

 
     Protokołowała : Przewodniczył :

                        Przewodniczący
       I n s p e k t o r             Rady Miejskiej

/-/ Barbara Kominiarczyk                              /-/ Eugeniusz Żerkowski 
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